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Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over duurder reizen met korting op de OV-kaart (ingezonden 
26 augustus 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Reizen met korting op OV-kaart vaak 
duurder»?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over het feit dat bus- en treinreizigers die met korting op 
hun OV-chipkaart reizen, geregeld niet goedkoper uit zijn dan reizigers die 
met hun OV-kaart geen korting krijgen? 

Vraag 3
Bent u van oordeel dat de achterliggende oorzaak de slechte samenwerking 
tussen de vervoersregio’s is? Zo nee, wat is volgens u dan de reden? 

Vraag 4
Bent u bereid om bij de implementatie van de aanbevelingen van de 
commissie Meijdam2 de problemen en onduidelijkheid bij het reizen met 
korting ook op te lossen? Op welke termijn denkt u dat de problemen zijn 
opgelost? 

Vraag 5
Bent u van mening dat de belangen van de vervoerders ondergeschikt 
moeten zijn aan het (financiële) gemak van de reizigers? 

Vraag 6
Acht u het nog steeds mogelijk dat de OV-chipkaart het nationale vervoerbe-
wijs kan worden in het licht van het veelvoud van OV-aanbieders en het grote 
aantal concessiegebieden?

1 http://www.nu.nl/economie/2597848/reizen-met-korting-ov-kaart-vaak-duurder.html
2 Kamerstuk 23 645, nr. 475.
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